



သတင်းလွှာ

မမတ်လ ၂၈ ရက်မှ ဧပြီလ ၂ ရက်အထိ
တ် ၂၄ - ၂၈

CTO နောက်ဆုံးရက် ဧပြီလ 15 ရက်

—ESA လျှောက်လွှာ မကြာမီလာမည်။

သင့်တွင်မေးခွန်းများရှိပါက *Darin* သို့
ဆက်သွယ်ပါ။

doriger@hfsdm.org



Second Semester ပါ။
သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး ပြန်အမ်းငွေ
ဖွင့်ထားသည်။

ကျေးဇူးပြု၍ အောက်ဖော်ပြပါ
လင့်ခ်ကို နှိပ်ပြီး သင်၏ ပြန်လည်
ပေးဆပ်မှုအတွက် ဖြည့်စွက်ပါ။

နောက်ဆုံးရက်- မေလ 1 2025

လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး

သန့်ရှင်းသောမိသားစုတွင် နွေဦးပေါက်လာပြီ- ယဉ်ကျေးမှု၊ ဓလေ့ထုံးတမ်းများနှင့် အစပြုမှုအသစ်များကို ဂုဏ်ပြု ခြင်း။

နွေဦးသည် လေထဲတွင်ရှိပြီး၊ သန့်ရှင်းသောမိသားစုတွင် အသစ်တဖန်၊ ကြီးထွားမှုနှင့် စိတ်
လှုပ်ရှားစရာရာသီတစ်ခု ရောက်ရှိလာပါသည်။ ရက်တွေပိုကြာလာတာနဲ့အမျှ ရာသီဥတု
ပူနွေးလာတာနဲ့အမျှ၊ ပွဲတော်ကျင်းပဖို့၊ သင်ယူဖို့၊ ပြင်ဆင်မှုတွေလုပ်ဖို့ အသိုင်းအဝိုင်းတစ်
ခုအနေနဲ့ အတူတကွပါဝင်ခွင့်ရတဲ့အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းသားများသည် *Track* ဖြင့် နွေဦးရာသီကို စတင်နေပြီဖြစ်ပြီး ရှေ့လာ
မည့် အဖြစ်အပျက်များနှင့် လှုပ်ရှားမှုများစွာကို ကျွန်ုပ်တို့ စောင့်မျှော်နေပါသည်။ အစ
တာရာသီသည် ထောင့်စေ့အောင်နားနေပြီဖြစ်၍ ရောင်ပြန်ဟပ်မှုနှင့် အသစ်ပြန်လည်ဆန်း
သစ်မှုစိတ်ဓာတ်ကို ယူဆောင်လာသည်။ မကြာမီတွင်၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် အဖွဲ့လိုက်
လုပ်ဆောင်မှုနှင့် ကျောင်းစိတ်ဓာတ်ကို မြှင့်တင်ပေးသည့် ပျော်ရွှင်စရာပွဲတစ်ခုဖြစ်သလို
ကျွန်ုပ်တို့၏ 8 တန်းကျောင်းသားများ၏ မျှော်မှန်းထားသည့် ဘွဲ့နှင့်သဘင်အခမ်းအနား
ကိုလည်း မကြာမီကျင်းပတော့မည်ဖြစ်သည်။

ယုံကြည်ခြင်းနှင့် အသိုက်အဝန်းတွင် အတူတကွ ကြီးထွားလာစဉ်တွင် ဤပျော်ရွှင်မှုနှင့်
အောင်မြင်မှုအခိုက်အတန့်များကို သင်နှင့် သင့်မိသားစုများနှင့် မျှဝေရန် ကျွန်ုပ်တို့ စိတ်
လှုပ်ရှားမိပါသည်။

ယဉ်ကျေးမှုနေ့- အာရှရိုးရာဓလေ့များ အထိမ်းအမှတ်ပွဲ

ယခုအချိန်အထိ ဤနွေဦးရာသီ၏ ပေါ်လွင်ထင်ရှားသောအချက်တစ်ခုမှာ ကျွန်ုပ်တို့၏
ယဉ်ကျေးမှုနေ့ဖြစ်ပြီး အာရှ၏ ကြွယ်ဝပြီး ကွဲပြားသော ယဉ်ကျေးမှုများကို နက်နက်ရှိုင်း
ရှိုင်း စေ့ငြကြည့်ရာ ရောက်ပါသည်။ ကျောင်းသားများသည် မတူညီသောအာရှနိုင်ငံများ၊
၎င်းတို့၏ထူးခြားသော ဓလေ့ထုံးတမ်းများနှင့် ၎င်းတို့နောက်ကွယ်ရှိ စွဲမက်ဖွယ်
သမိုင်းကြောင်းများကို ပိုမိုလေ့လာသင်ယူနိုင်ခွင့်ရှိသည်။ ယဉ်ကျေးမှုသင်ခန်းစာများမှ
ရိုးရာတေးဂီတသံစဉ်များအထိ၊ ရှာဖွေတွေ့ရှိမှုများနှင့် ပြည့်နေသော နေ့တစ်နေ့ဖြစ်သည်။

အစားအသောက်မပါဘဲ ယဉ်ကျေးမှုပွဲတော်ကို ပြီးပြည့်စုံအောင် ကျင်းပမည်မဟုတ်
ကြောင်းနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းသားများသည် အာရှအစားအစာမျိုးစုံမှ အရသာရှိသော
ဟင်းလျာများကို နမူနာယူခံစားခဲ့ကြပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ကမ္ဘာကြီး၏မတူကွဲပြားမှုများ
ကိုလက်ခံပြီး မတူညီသောယဉ်ကျေးမှုများ၏အလှတရားကိုတန်ဖိုးထားရန် အဓိပ္ပါယ်ရှိ
သောနည်းလမ်းတစ်ခုဖြစ်သည်။

သန့်ရှင်းသောမိသားစု တွင် လာမည့်ပွဲများ

ဧပြီလ 1st ဝါတွင်းဆုတောင်းဝန်ဆောင်မှု

ဧပြီလ ၃ ရက် နွေဦးပုံရိပ်များ

ဧပြီလ 4th Mid Term တတိယသုံးလပတ်

ဧပြီလ 4 ရက်နေ့ နေ့လည် 1 နာရီတွင် ထုတ်ပယ်

ဧပြီလ ၈ ရက် ဥပုသ်ဆုတောင်းခြင်း လှုပ်ငန်း

ဧပြီလ 11 ရက်နေ့တွင် ကျောင်းမရှိပါ - ဆရာ PD

ဧပြီလ ၁၅ ရက် ဥပုသ်ဆုတောင်းခြင်း လှုပ်ငန်း

ဧပြီလ ၁၇ ရက် ကြက်ခြေခတ်စခန်းများ

ဧပြီလ 18 ရက် - ဧပြီလ 21 ရက် အိစတာ ပိတ်ရက်

ဧပြီလ 22 ရက်နေ့ ကျောင်းပြန်စမည်။

Sagrada Familia တွင် ဘာတွေဖြစ်နေလဲ ရှာဖွေပါ။

ဝဘ်ဆိုဒ်

<https://hfcsdm.org/>

Facebook စာမျက်နှာ

<https://www.facebook.com/holyfamilyca-tholicschooldsm>

Holy Family မှာ ဘာတွေဖြစ်နေလဲ။



မိသားစုနဲ့ အိစတာပွဲကျင်းပတဲ့အခါ "Easter ဟာ ပျော်ရွှင်ဖို့၊ ကျေးဇူးတင်ရမယ့်အချိန်၊ အားလုံးကို ခွင့်လှုတ်ပြီးဖြစ်တာကြောင့် ကမ္ဘာမြေကြီးထက် အသက်ပိုရှည်တယ်ဆိုတာ စိတ်ချပါ" လို့ သတိပေးပါရစေ။